

節能・寧靜・抗菌・貼心



爽

新

The Feeling of Cool Comfort Eco · Anti-virus · Quiet · User-centric

驗











銀離子濾網 Silver ion (Ag+) filter



R32環保雪種 R32 environmental friendly refrigerant



變頻摩打 Inverter Motor



「跟隨我」無線遙距操作 "Follow Me" Remote Control



頁窗口式冷氣機系列 TAC770/TAC870/TAC1140/TAC1770

YPE INVERTER AIR CONDITIONER



- 窗口式變頻冷氣機,節能同時節省安裝工序 Window type inverter Air Conditioner. Saving energy and installation with ease
- 遙控器配備「跟隨我」功能,每3分鐘發送數據自 動更改運作模式

Remote control equipped with "follow me" function, automatically adjust operation modes by sending data for every 3 minutes.

- 強力 / 睡眠 / 節能模式 Turbo / Sleep / Eco mode
- 內置紫外線燈有助殺滅空氣中的細菌及病毒 Built-in UV-C light to eliminate bacteria and viruses in the air
- 銀離子瀘網有助殺滅細菌 Silver ion (Ag+) filter to eliminate bacteria
- R32 環保雪種 R32 environmental friendly refrigerant

產品規格 PRODUCT SPECIFICATION

產品名稱及型號 Model	TAC770	TAC870	TAC1140	TAC1770
顏色 Colour	白色 White			
整體尺寸:高 x 闊 x 深 (毫米/吋) Dimensions:H x W x D (mm/inch)	350 x 451 x 675 / 428 x 660 x 780 / 13.8 x 17.8 x 26.6 16.9 x 26 x 30.7			
製冷量 Cooling Capacity	7680BTU/h	8700BTU/h	11400BTU/h	17700BTU/h
機身防水級別 Water Resistance Class	室外部份 External Parts IPX4			
製冷劑 Refrigerant	R32 環保雪種 Environmentally Friendly Refrigerant			
溫度設定範圍 (度) Temperature Setting Range (°C)	17–30			
模式 Mode	自動/冷氣/抽濕/風扇 Auto/Cool/Dry/Fan			
風量選擇 Fan Speed	自動/高/中/低 Auto/High/Medium/Low			
輸入功率 (瓦) Rated power (w)	1050	1050	1400	1850
電源供應 (伏特 / 赫) Electric Supply (V / Hz)	220–240 / 50			
淨重 (千克) Net Weight (kg)	30.1	30.1	33.3	52.3

- R32雪種為無色、無味、密度比空氣高、低毒性(A級)、輕度易燃(2L級)、燃燒下限約為14%、燃燒上限約為31%、全球暖化潛勢值(GWP)為 675。
- 電器沒有最小房間面積要求。安裝高度不得低於0.75米。
- 安裝工序應由經過製造商培訓的專業人員進行。
- R32 refrigerant is colorless, odorless, higher density than air, has low toxicity (Class A), is mildly flammable (Class2L), has a lower combustion limit of about 14%, an upper combustion limit of about 31%, and a global warming potential (GWP) of 675.
- The appliance has no minimum room size requirement. The installation height shall not be lower than 0.75m.
- Installation work to be carried by manufacturer trained personnel should be provided.





免費3年保養^ Free 3 years warranty^

免費送貨服務^ Free delivery service^

免費5年壓縮機保養^

Free 5 years compressor warranty/

查詢或訂購

For enquiries or to place order:

產品銷售熱線 Sales Hotline: **2232 1000**

各TGC煤氣客戶中心

Any TGC Towngas Customer Centre

^免費維修保養及送貨安裝服務只適用於車輛能直接到達的住宅用戶,而馬灣及愉景灣須收取附加費。所有離島及行使禁區紙的地區則不獲提供有關服務。本公司不會為產品因不適當安裝、操作、濫用或錯誤 使用等情况而引致的損壞提供三年免費更換零件保養服務。此保養服務並不包括外觀及消耗性零件(如外殼、前面板、控制面板、遙控器、可拆除的產品附件、空氣濾網、銀離子濾網、接水盤、電源接駁線及 所有配件)的更换。價格及規格如有更改,恕不另行通知。所有圖片只供參考。冷氣機的壓縮機保用5年。如壓縮機在第4至第5年期間損壞而需要更换時,壓縮機不用收費;但有關檢查、人工、重注冷媒(入 雪種)、其他零件、運輸等費用將按章收費。

^ Free warranty, delivery and installation servicing are only available for residential customers living in the areas which can be reached by vehicles. Surcharge will be applied to the orders of Ma Wan and Discovery Bay. No service will be provided for all outlying islands and restricted areas. Our company will not provide the 3-year free spare parts replacement warranty service to any product damages resulting from improper installation, mishandling, abuse of use and misuse of our products. This warranty service does not cover exterior components and consumable parts (e.g. replacement of cabinet, front panel, control panel, remote controller, removable parts, air filter, silver ion filter, drain pan, AC connecting cords and all accessories). All prices and specifications are subject to change without notice. All photos are for reference only. The warranty period of compressor for air conditioner is 5 years. If the compressor is damaged during the 4th to 5th year, only free on the compressor but the costs of inspection, labour, freen charge, other parts and transportation will be paid by customer.

©版權所有。未獲本公司授權,不得翻印、複製或使用本單張作任何用途。

@All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet are not allowed without prior permission from our company.









